
Protokoll vid styrelsemöte 6  20211005

Närvarande: Anita Afzelius-Alm, Lars Andersson, Jan-Olof Gunnarsson, Elisabet 
Stålarm och Aina Andersén. 

Bilagor: Ekonomi (1). Finns i originalprotokollet.

§1 Inledning
Ordföranden Anita Afzelius-Alm öppnade mötet, hälsade alla välkomna.

§2 Godkännande av ärendelista
Styrelsen godkände förslaget till ärendelista. 

§3 Föregående mötes protokoll
 Föregående mötesprotokoll gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna. 

§4 Medlemsfrågor
Medlemsantalet är nu 455.
Jan-Olof skall skicka ut ett mail till alla medlemmar för ett informera om möjlighet att 
betala medlemsavgift med e-faktura. Önskemål om e-faktura måste framföras före 
årsskiftet.

§5 KPR
Elisabeth informerade att samrådsgruppen för KPR hade en träff i går.
Det var två deltagare vardera från de tre föreningarna Valle, Ardala och Skara.
Det finns beslut om fixartjänsten men inget specifikt om IT tjänsten.
Omsorgstjänsten har beslutat att använda ordet brukare tills vidare.
Bemanningen hos brukaren har kommit ner till ett snitt på 13 personer på ett 14 
dagars-schema, Men målsättningen måste vara att komma betydligt lägre.
Kringtiden tar c:a 50% av omsorgstiden, vilket är alldeles för mycket.
Den 27/10 är det en workshop om äldreomsorgsplanen.
KPR mötena utökas till 6 möten per år från 2022.

§6 Övriga rapporter 
SPF Skara har anmält ett lag till veteranvetartävlingen.
Aina har varit på kursen ”Inte ensam” men den gav inte så mycket.
Evas rapport från workshopen får vi vid nästa möte.
Elisabeth ska gå på möte om existentiell hälsa i eftermiddag 5/10.
Anita informerade om ett webbinarium om God och Nära Vård. God och Nära vård är 
ett arbetsnamn för de kommande stora ändringarna i Hälso- och sjukvårdslagen 
angående hela vårdens organisering.

§7 Ekonomi



Anita redovisade ekonomirapporten som läggs till handlingarna.
Inga synpunkter (se bilaga 1). 

§8 Program/aktuellt läge
Aina informerade:
-att 14 stycken var med på fredagens lunch på Indiska restaurangen
-till ljusfestivalen i Grästorp är det 40 deltagare
-nästa månadsmöte den 20 oktober handlar om Agda Östergård ”Tre Bäckar”
-promenaderna fortsätter med 8-12 deltagare vid varje tillfälle
-boulen har fått 5 nya medlemmar

   

§9 Extra programpunkter 2021
Kalas för våra 85+ avvaktar vi med.
Elisabeth hör med kyrkan när de har sina luncher med 80+
Vi avvaktar med luncherbjudanden till våra medlemmar

§10 Synpunkter på kommande äldreomsorgsplan.
Vi som förening kommer inte få möjlighet att komma med något ytterligare inspel till 
den nya planen. Till workshoppen 27 oktober beslutade vi skicka med våra tidigare 
redovisade synpunkter:

    Planen måste referera till föregående plan. 
    Hur har man hanterat alla de ”utmaningar” som identifierades i föregående 

plan. Vilka slutsatser har dragits? 
    Det måste tydligt framgå att planen inte exklusivt är ONs plan utan 

Kommunens!
    Frågorna angående bostäder för äldre i ordinärt boende bör alltså också 

hanteras.
    En plan skall innehålla svar på HUR-frågorna!
    Hur tar man i planen höjd för ”God och Nära vård” med ”Fast omsorgskontakt 

med hemtjänsten” och andra kommande förändringar i organiseringen av 
äldreomsorg?

    Eftersom planen är långsiktig borde en ”Strategidel” med övergripande synsätt 
skiljas från själva planen för att tydliggöra en riktning.

 

           §11 Webbsidan och facebooksidan/lämpliga uppdateringar.
Inlägg från SPF-Seniorerna Skara på Facebook har haft 676 besök.
 



§12 Erbjudande om marknadsföringsstöd 2021.
Elisabeth, Erik och Lars har tagit fram ett textförslag till annons i tidningen Äntligen för 
att intressera fler att bli medlemmar i SPF.
Fredagen den 22 oktober kl:10-13 har förbundet en digital rekryteringskonferens, 
anmälan senast 14 oktober.
Styrelsen beslutar att höstens 3 återstående månadsmöten skall vara 
gratis för medlemmar.

§13 Aktuella inbjudningar/konferenser
Elisabeth har anmält sig till konferensen ”Nya styrelseledamöter” i Lundsbrunn den 14 
oktober.

§14 Övrigt
Inget övrigt att meddela

§15 Nästa styrelsemöte
Nästa styrelsemöte hålls den 9 november kl: 09:00 på Sockerbagaren.

§14 Nästa månadsmöte
Nästa månadsmöte är den 20 oktober kl: 14:00 i Missionskyrkan.

§15 Avslutning
Ordföranden tackade för ett trevlig möte.   

Justeras

Anita Afzelius-Alm                                         Lars Andersson
Ordförande                                                    Sekreterare

Lars tar fikabröd nästa gång


